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Mówi się, że muzyka łagodzi 
obyczaje. Corocznie koncerty Perły 
Baroku są dowodem na to, że mu-
zyka czyni wręcz cuda. Słuchając 
tych koncertów można odczuć, jak 
wielką moc oddziaływania na czło-
wieka - jego nastrój, samopoczucie, 
emocje i  psychikę ma muzyka. 
A  piękne wnętrze kobyłkowskiej 

Bazyliki Świętej Trójcy tylko pod-
sycało zachwyt zgromadzonych 
osób.

Należą się najgorętsze podzię-
kowania dla twórczyni festiwalu, 
pani Annie Szarek–Lisiewicz, która 
ponownie zabrała nas w magiczną 
podróż wypełnioną muzyką baro-
ku. 

O godz. 10.00 w Kaplicy Sióstr Do-
minikanek i Misjonarek Jezusa i Maryi 
ks. prałat Mieczysław Stefaniuk wraz z ks. 
prałatem Kazimierzem Setą – proboszczem 
Parafii Matki Bożej Częstochowskiej odpra-
wili mszę świętą w intencji banku. Była to 
kameralna uroczystość dla pracowników 
Banku Spółdzielczego.

O godz. 11.00 w nowym oddziale przy 
ul. Kolejowej 9 rozpoczęły się główne uro-
czystości. Dokonano uroczystego przecię-
cia wstęgi oraz poświęcenia obiektu. 

W przyszłość patrzę 
spokojnie

Witamy nowy bank!

Uroczysta sesja w Kobyłce

Rozmowa ze starostą wołomińskim Kazimierzem Rakowskim.

Oddział BS z Ostrowi Mazowieckiej w Zielonce 
W maju br. w Zielonce przy ul. Kole-
jowej 9 rozpoczął swoją działalność 
oddział Banku Spółdzielczego z Ostro-
wi Mazowieckiej. Uroczyste otwarcie 
placówki odbyło się miesiąc później - 
8 czerwca. 

Perła Baroku 2016 za nami
Tegoroczna, IX edycja Międzynarodowego Festiwalu PERŁA BA-
ROKU Koncerty Mistrzów to cztery wspaniałe wieczory, które do-
starczyły wiernym słuchaczom niezapomnianych wrażeń i emocji. 
W niedzielę 12  czerwca odbyło się ostatnie w tym roku spotkanie 
z muzyką…

(dokończenie na str. 5)

(dokończenie na str. 4)

Moja Gazeta Regionalna: Pa-
nie Starosto, proszę przyjąć 
najserdeczniejsze gratulacje z 
okazji przyznania Zarządowi 
Powiatu Wołomińskiego abso-
lutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2015 rok. Czuje się 
Pan usatysfakcjonowany takim 
podsumowaniem pracy swojej 
i całego Zarządu?

Kazimierz Rakowski: Najwięk-
szą satysfakcję mam z tego, co 
udało się zrobić dla powiatu. 
Oczywiście cieszę się również, 
że zostaliśmy docenieni przez 
część radnych, bo to oznacza 
zielone światło dla dalszych 
działań.

(dokończenie na str. 3)

Burmistrz Robert Roguski złożył serdeczne podziękowania Arturowi Roli, preze-
sowi MKS Wicher Kobyłka i byłemu zawodnikowi, trenerowi i działaczowi Jano-
wi Wojtłowskiemu, z okazji jubileuszu 90-lecia klubu

Bartosz Kublik - prezes Zarządu BS w Ostrowi Mazowieckiej, Anna Białek - dyrektor 
Oddziału w Zielonce, Kazimierz Rakowski - starosta wołomiński, Zbigniew Kamiński 
- starosta ostrowski i Krzysztof Hoffmann - przewodniczący Rady Nadzorczej banku 
oraz Grzegorz Dudzik, burmistrz Zielonki

Wybitny flecista Łukasz Długosz

Zbliżające się Dni Kobyłki zainaugurowała XXI 
uroczysta sesja Rady Miasta, która odbyła się 
20 czerwca w Miejskim Ośrodku Kultury. Sesję 
zdominowały dwa najważniejsze punkty: upa-
miętnienie postaci Stanisława Szpotańskiego 
oraz jubileusz 90-lecia Miejskiego Klubu Sporto-
wego Wicher Kobyłka.

Obrady otworzyła Ewa Jaźwińska, przewod-
nicząca Rady Miasta Kobyłka, która powitała 
licznie przybyłych gości. Następnie głos zabrał 
burmistrz Robert Roguski, który dziękując 
wszystkim za przybycie, podkreślił, jak ważna jest 
dla niego obecność gości w tym szczególnym dla 
miasta dniu. 

Następnie burmistrz podzielił się swoimi re-
fleksjami na temat kultury i sportu, licznymi cy-
tatami nawiązując do starożytności oraz czasów 
współczesnych. Podziękował wszystkim osobom 
i instytucjom, które w mieście odpowiadają za 
kulturę i sport. Sportowcom i działaczom pogra-
tulował wspaniałych wyników. Wspomniał słowa 

Jana Pawła II, który uważał, że zadaniem 
współczesnego sportu jest przekazywanie 
młodzieży takich wartości jak lojalność, 
wytrwałość, przyjaźń, współpraca i soli-

darność. Na zakończenie nawiązał do lat 
20. ubiegłego wieku. Właśnie na te lata 
przypada twórczość Stanisława Szpotań-
skiego. (dokończenie na str. 2)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Pakiet ułatwień dla przedsiębiorców
 „100 zmian dla Firm”

Ponad 100 usprawnień 
dla firm przewiduje pakiet, 
który przedstawił niedawno 
wicepremier Mateusz Mora-
wiecki. W ślad za propozy-
cjami w najbliższym czasie 
pojawią się projekty odpo-
wiednich ustaw i rozporzą-
dzeń, aby planowane zmia-
ny mogły wejść w życie. To 
pokazuje wielką różnicę w 
podejściu do pracodawców 
pomiędzy PiS a poprzednią 
koalicją PO-PSL. My po 
prostu pracujemy i reali-
zujemy dobrą zmianę, tym 
razem skierowaną do przed-
siębiorców.

Nie sposób w krótkim 
felietonie opisać wszystkich 
tych zmian, szczegóły znaj-
dziecie Państwo na stronie 
internetowej Ministerstwa 
Rozwoju. Omówię więc je-
dynie kilka najciekawszych, 
moim zdaniem, propozycji:

Uproszczony system 
podatkowy dla małej dzia-
łalności gospodarczej. Do-
strzegamy, jak wielkim 
obciążeniem dla najmniej-
szych firm są podatki, w 
szczególności składki ZUS. 
Dlatego chcemy maksy-
malnie uprościć system 
podatkowy, wprowadzając 
jedną zryczałtowaną dani-
nę, stanowiącą procent od 
obrotów zamiast płacenia 
osobno podatków i skła-
dek. Liczymy, że znacznie 
uprości to uruchomienie 
działalności gospodarczej, 
przez co zwiększy przedsię-
biorczość Polaków, a także 
zachęci do wychodzenia z 
szarej strefy. 

Wspieranie wzrostu za-
trudnienia poprzez zmniej-
szenie niektórych obciążeń 
dla rozwijających się firm. 

Chodzi tu o dodatkowe 
obowiązki, które pojawiają 
się, gdy firma przekroczy 
liczbę 20 pracowników. 
Dziś w takiej firmie istnieje 

obowiązek tworzenia Zakła-
dowego Funduszu Świad-
czeń Socjalnych, ustalanie 
regulaminu wynagradzania 
oraz regulaminu pracy. A to 
powoduje, że przedsiębior-
cy niechętnie zwiększają 
zatrudnienie, nawet gdyby 
mogli zatrudnić 25 czy 30 
osób, pozostawiają stan za-
trudnienia poniżej 20, aby 
nie wchodzić w dodatkowe 
obowiązki. My po prostu tę 
granicę przesuniemy z 20 na 
50 pracowników. 

Sprawna sukcesja firm 
jednoosobowych, czyli pro-
wadzonych jako działalność 
gospodarcza przez osobę 
fizyczną. 

Dziś jest tak, że w przy-
padku śmierci osoby prowa-
dzącej taką firmę, firma na-
tychmiast przestaje istnieć. 
Pracownicy tracą pracę, 
umowy i kontrakty wyga-
sają. Prowadzi to do wielu 
problemów i niepotrzeb-
nych strat gospodarczych 
i finansowych. Wprowa-
dzimy czasową możliwość 
posługiwania się NIP-em 
i REGON-em zmarłego 
przedsiębiorcy przez usta-
nowionego za życia lub 
wskazanego przez spadko-
bierców przedstawiciela, aby 
mógł on prowadzić sprawy 
firmy do zakończenia for-
malności spadkowych. 

Ograniczenie samowo-
li urzędników, liczbę zbęd-
nych kontroli oraz ochrona 
przed zmianami interpre-
tacji prawa. 

Zmienimy Kodeks Po-
stępowania Administra-
cyjnego, uprościmy try-
by rozpatrywania spraw, 
wprowadzimy nowe zasady 
łagodzenia i odstępowania 
od kar administracyjnych, 
szybki i prosty tryb zała-
twiania prostych spraw. 
Jednocześnie chcemy, aby 
kontrole posyłać tam, gdzie 
prawdopodobieństwo naru-
szenia prawa jest najwięk-
sze, a nie do małych polskich 
przedsiębiorców, zakażemy 
ponownych kontroli tej sa-
mej sprawy, przedsiębiorca 
nie będzie ponosił kary za 
zdarzenia z przeszłości, jeśli 
wynika ona tylko ze zmiany 
interpretacji prawa.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Uroczysta sesja 
w Kobyłce

Tablicę poświęconą Stanisławowi Szpotańskiemu odsłaniają: Ro-
bert Roguski, burmistrz Kobyłki, Ewa Jaźwińska, przewodnicząca 
Rady Miasta Kobyłka i Maria Balicka, Honorowy Obywatel Mia-
sta Kobyłka

Zauważył przy tym, że 
w latach 20. dużo dobrego 
działo się w mieście: powstały 

wówczas Towarzystwo Przy-
jaciół Miasta Kobyłka, Orkie-
stra Dęta czy OSP Kobyłka.

Burmistrz Roguski pa-
miętał również, by podzię-
kować całej Radzie Miasta 
na czele z przewodniczącą 
Ewą Jaźwińską za wspaniałą 
pracę, za okazywaną pomoc 
i zrozumienie dla najważ-
niejszych spraw w mieście. 
- Gdyby nie było zgody Rady 
sam burmistrz nie mógłby nic 
zrobić, żadna istotna decyzja 
dotycząca spraw kultury, jak 

i inwestycji sportowych bez 
akceptacji Rady nie mogłaby 
zostać wprowadzona w życie - 
powiedział burmistrz. 

Z okazji przypadającej 
właśnie 90. rocznicy powstania 
Miejskiego Klubu Sportowe-
go Kobyłka działalność klubu 
przedstawił prezes Artur Rola.

Burmistrz Roguski, zazna-
czając, że gratulacje należą się 
wszystkim działaczom, człon-
kom i trenerom Wichru złożył 
serdeczne podziękowania na 
ręce prezesa Artura Roli i Jana 
Wojtłowskiego, osoby w sposób 
szczególny związanej z Wichrem. 

Zwracając się do prezesa 
Roli burmistrz dziękował w 

szczególności za profesjona-
lizm, zaangażowanie w zarzą-
dzaniu klubem, poszukiwanie 
młodych talentów sportowych 
oraz stwarzanie im możliwo-
ści do rozwijania pasji, a także 
wytyczanie i realizowanie z suk-
cesem nowych celów, które roz-
sławiają miasto Kobyłka i dają 
powody do dumy wszystkim 
mieszkańcom. Janowi Wojtłow-
skiemu dziękował za zaangażo-

wanie w pracę na rzecz klubu, 
kultywowanie sportowych tra-
dycji, zaszczepianie wychowan-
kom poczucia przynależności 
do sportowej społeczności oraz 

osobisty wkład w tworzenie 
wspaniałej historii Wichru Ko-
byłka.

Władze miasta przekazały 
również na ręce prezesa klubu 
Artura Roli bon o wartości 9 
tys. zł na działalność sekcji klu-
bu sportowego.

W kolejnym punkcie sesji 
przewodnicząca Ewa Jaźwińska 
poinformowała, że w związku 
z przypadającą na 2016 rok 80. 
rocznicą śmierci Stanisława 
Szpotańskiego Rada Miasta Ko-
byłka postanowiła oddać hołd 
wielkiemu patriocie, wybitnej 
osobistości polskiej historii 
walki o niepodległość. W dniu 
21 marca 2016 roku podjęta zo-
stała uchwała, w której ustano-
wiono w mieście Kobyłka rok 
2016 rokiem Stanisława Szpo-
tańskiego.

Sylwetkę Stanisława Szpo-
tańskiego przybliżyła pani Ma-
ria Balicka, Honorowy Obywa-
tel Miasta, która następnie wraz 
z burmistrzem Robertem Ro-
guskim i przewodniczącą Rady 
Miasta Ewą Jaźwińską dostąpiła 
zaszczytu odsłonięcia tablicy, 
która stanie na ul. Stanisława 
Szpotańskiego w Kobyłce.

W ostatnim punkcie obrad 
burmistrz miasta wraz z prze-
wodniczącą rady ogłosili oficjalne 
otwarcie Dni Kobyłki A.D. 2016.  

Urszula Szaliłow

Wystąpienie Roberta Roguskiego, burmistrza miasta, podczas uroczystej sesji 

(dokończenie ze str. 1)
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Wacław Grzybowski uhonorowany

Po wysłuchaniu hymnu na-
rodowego, w imieniu Prezyden-
ta Rzeczypospolitej Polskiej, or-
der wręczył Artur Standowicz, 
II wicewojewoda mazowiecki. 

Ze względu na sędziwy wiek 
bohatera uroczystość była krót-
ka, aczkolwiek bardzo wzrusza-
jąca. Po słowach uznania i gra-
tulacjach z ust wicewojewody 
Standowicza oraz burmistrza 
Rembertowa, Mieczysława Go-
lonki, głos zabrał pan Wacław 
Grzybowski, który podziękował 
władzom za uznanie jego zasług 
i uhonorowanie go tak wspania-
łym wyróżnieniem. 

Na zakończenie uroczy-
stości młodzież i nauczyciele z 

Zespołu Szkół nr 74 (dyrektor 
Elżbieta Adamczyk i nauczyciel 
Wojciech Kulczycki) w sposób 
niezwykle podniosły wykonali 
„Hymn Sybiraków”.

Za podsumowanie niech 
posłużą słowa wypowiedziane 
przez prowadzącą ceremonię, 
panią Zofię Bednarz: - Dziś w 
ten tak radosny dzień dla pana 
Wacława Grzybowskiego, a tak-
że mieszkańców Dzielnicy Rem-
bertów, chciałoby się rzec - za 
XIII-wiecznym poetą, Wincen-
tym z Kielc:
Gaude, Mater Polonia
Ciesz się, Matko Polsko,
Ciesz się Rembertowie,
Bo syna masz szlachetnego.
Sław liczne, niezwykłe czyny
Godnego swego mieszkańca.

Red.

W środę 15 czerwca br. w sali kolumnowej rembertowskiego ratusza odbyła się ceremonia wręczenia 
Krzyża z Mieczami Orderu Krzyża Niepodległości mieszkańcowi dzielnicy Rembertów, panu Wacła-
wowi Grzybowskiemu, za wybitne zasługi poniesione w walce z bronią w ręku o suwerenność i nie-
podległość państwa polskiego w latach 1939-1956.

Wacław Grzybowski (ur. 4 czerwca 1922 r. 
w Dębinie) w lipcu 1941 r. wstąpił w szeregi 
Związku Walki Zbrojnej. Został przydzielony 
do 1. plutonu sierż. Tomasza Miazgi „Młota”, 
w składzie 3. kompanii por. Bolesława Kiełbasy 
„Gniewosza”, 8. Rejonu VII Obwodu „Obroża” 
Okręgu Warszawskiego ZWZ-AK. Pod pseu-
donimem „Strzała” pełnił funkcję kolportera 
prasy podziemnej, zajmował się gromadze-
niem i konserwacją broni i amunicji. 
W czasie Powstania Warszawskiego walczył z 
Niemcami w składzie „Grupy Kampinos”, po-
czątkowo jako strzelec 4. kompanii kpt. „Ka-
rasia”, a następnie 1. kompanii por. Zygmunta 
Sokołowskiego, „Zetesa”. Uczestniczył między 
innymi w walkach o lotnisko bielańskie, Brzo-
zówkę, Łany. 

Po okrążeniu i rozbiciu oddziału 29 września 
1944 r. w bitwie pod Jaktorowem, uniknął nie-
woli i przedostał się wraz z częścią oddziału w 
okolice Opoczna, prowadząc walkę z okupan-
tem do połowy października 1944 r. 
Po zajęciu Mazowsza przez Armię Czerwo-
ną i wojsko gen. Berlinga, w czasie powrotu 
w rodzinne strony został zatrzymany 6 marca 
1945 r. przez Sowietów w okolicach Płońska. 
Za działalność w Armii Krajowej został ska-
zany na 10 lat pobytu w sowieckich łagrach. 
Wywieziony na Syberię pracował w kopalni 
złota i wolframu. Zwolniony z łagru 8 kwietnia 
1953 r., na mocy amnestii, do listopada 1955 r. 
pracował jako piekarz w miejscowości Prysk 
Olczan. Do Polski powrócił jako repatriant w 
grudniu 1955 r.

W przyszłość patrzę spokojnie
Jednak nie wszyscy radni po-
parli udzielenie absolutorium. 
Rozczarowało to Pana?
Zarząd otrzymał absolutorium 
większością głosów radnych ko-
alicji Wspólnoty Samorządowej, 
Forum Dobrego Samorządu i 
Platformy Obywatelskiej, prze-
ciwni byli radni z klubu Prawo 
i Sprawiedliwość. Taki wynik 
głosowania nie jest dla mnie ani 
dla pozostałych członków Za-
rządu zaskoczeniem. Opozycja 
jest od tego, żeby krytykować i 
ma do tego pełne prawo. Rzecz 
jasna są samorządowcy, którym 
przyznaje się absolutoria jed-
nogłośnie, ale wiele zależy od 
składów rad, nasza jest wyraźnie 
podzielona. Każdy głosuje zgod-
nie z własnym sumieniem. A 
mnie szkoda czasu, żeby się tym 
przejmować, jest zbyt wiele do 
zrobienia w powiecie. Opozycyj-
ni radni nie zniechęcili mnie do 
podejmowania kolejnych zadań 
inwestycyjnych. Są na przykład 
plany zrównoważonego rozwoju 
powiatu, które zakładają takie 
inwestowanie, żeby skorzystały 
na nim najbardziej zaniedbane 
gminy. 
Chciałbym jeszcze dodać, że 
radni, którzy głosowali za udzie-
leniem absolutorium, to osoby 
z wieloletnim stażem pracy sa-
morządowej, doświadczone, z 
wyrobionym realnym obrazem 
sytuacji; między innymi byli 
burmistrzowie, którzy doskonale 
wiedzą, jak ciężką pracę wykonu-
jemy. 

Wykonanie jakich zadań spra-
wia Panu największą satysfak-
cję?
Każde ukończone zadanie jest 

satysfakcjonujące na swój spo-
sób, bo stanowi krok naprzód. 
Jeśli chodzi o ubiegły rok, mamy 
wiele powodów do dumy. Osiąg-
nęliśmy na przykład rekordową 
długość wykonanych nakładek 
bitumicznych, aż 18 km, z cze-
go 16 km wykonali pracownicy 
Wydziału Inwestycji i Drogow-
nictwa. Dobrze, że jesteśmy w 
stanie realizować część inwestycji 
własnymi siłami. Zajmujemy się 
również przebudową mostów, 
które w powiecie wołomińskim 
są wyjątkowo zniszczone, wręcz 
stwarzają zagrożenie dla bezpie-
czeństwa użytkowników. Ponad-
to nieustannie poprawiamy stan 
placówek oświatowych podlega-
jących powiatowi, jako przykłady 
podam chociażby rozbudowę Li-
ceum Ogólnokształcącego w Ra-
dzyminie o salę sportową i część 
dydaktyczną oraz przygotowa-
nie, również w Radzyminie, bu-
dynku na potrzeby przeniesionej 
z Marek szkoły specjalnej. Inwe-
stycje oświatowe są duże i kosz-
towne, przelicza się je na miliony 
złotych, ale to niezbędne wydat-
ki, dlatego nigdy nie zabraknie 
ich w budżecie. Przez cały czas 
doposażamy Szpital Powiatowy 
w Wołominie. Dbamy też o roz-
wój działalności kulturalnej, co 
doskonale widać na przykładzie 
pałacu w Chrzęsnem, w którym 
dzieje się coraz więcej, organizo-
wane są m.in. warsztaty, zajęcia 
dla dzieci, plenery malarskie, 
imprezy – wszystko to wynik 
ogromnej pracy wielu ludzi, 
którzy sprawili, że pałac stał się 
kulturalną wizytówką powiatu 
wołomińskiego. Poprzedni rok 
był dobry, w obecnym kontynuu-
jemy część zadań i projektujemy 
nowe inwestycje. 

Pozytywnie patrzy Pan w przy-
szłość?
Zdecydowanie tak. I patrzę spo-
kojnie. Na szczęście mam przy 
sobie ludzi, na których mogę 
polegać, zarówno w Zarządzie, 
jak i w Radzie Powiatu. Naj-
większym zadaniem tej kaden-
cji jest usprawnienie funkcjono-
wania Szpitala Powiatowego w 
Wołominie poprzez rozbudowę 
Szpitalnego Oddziału Ratun-
kowego. Chcielibyśmy również 
stworzyć odpowiednie warun-
ki przyjmowania pacjentów w 
SOR i przychodniach specja-
listycznych. Obecnie jest już 
przygotowany projekt tech-
niczny rozbudowy SOR. Po-
nadto planujemy modernizację 
parkingu przy szpitalu, co jest 
dobrą wiadomością dla osób 
dojeżdżających tam samocho-
dami. To tylko część planów, 
mamy ich ogólnie bardzo dużo, 
ale cały czas podkreślam, że nie 
wszystko da się zrobić od razu. 
Budżet powiatu nie zmieści 
naraz wszystkich inwestycji, 
które chcielibyśmy zrealizować. 
Oczywiście staramy się pozy-
skiwać środki z dostępnych 
źródeł zewnętrznych, ale i to nie 
zawsze wystarczy.  Jestem jed-
nak przekonany, że doskonale 
damy sobie radę z następnymi 
wyzwaniami. 

Rozmawiała Agata Bochenek

(dokończenie ze str. 1)

Pamiątkowe zdjęcie uczestników uroczystości
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Dalsza część uroczystości 
odbyła się w sali konferencyjno-
-bankietowej „Orchidea” pani 
Agnieszki Gmitrzuk, która 
wspólnie z panem Arturem 
Świerżewskim zadbała o dobre 
samopoczucie gości. 

Zaproszenie przyjęli m.in. 
przedstawiciele BPS, władze sa-
morządowe, klienci oraz przed-
siębiorcy działający na lokalnym 
rynku.

Władze spółdzielcze re-
prezentowali:  Krystyna Majer-
czyk-Żabówka - prezes Zarządu 
Krajowego Związku Banków 
Spółdzielczych i Mirosław Kula - 
dyrektor Departamentu Organi-
zacyjno-Prawnego i Kadr Banku 
Polskiej Spółdzielczości S.A.

Dopisali samorządowcy, 
zaproszenie przyjęli m.in.: Zbi-
gniew Kamiński - starosta Po-
wiatu Ostrowskiego, Kazimierz 
Rakowski - starosta wołomiń-

ski, Adam Łossan - wicestarosta 
wołomiński, Grzegorz Dudzik 
- burmistrz Miasta Zielonka, 
Gabriela Wiśniewska - wiceprze-
wodnicząca Rady Miasta Zielon-
ka, Wojciech Bardowski - wice-
przewodniczący Komisji Kultury 
Rady Miasta Zielonka, radny Ta-
deusz Tomczuk, Irena Prucnal - 
skarbnik miasta Zielonka.

Stawiły się również władze 
Banku Spółdzielczego w Ostro-
wi Mazowieckiej: Eugeniusz Si-
wek - wieloletni przewodniczący 
Rady Nadzorczej poprzednich 
kadencji Banku Spółdzielcze-
go w Ostrowi Maz., Krzysztof 
Hoffmann - przewodniczący 
Rady Nadzorczej, członkowie 
Rady Nadzorczej: Jan Godlew-
ski, Wojciech Mystkowski, To-
masz Falkowski, Jan Podbielski, 
Bartosz Kublik - prezes Zarządu 
Banku Spółdzielczego w Ostrowi 
Mazowieckiej oraz wiceprezesi: 
Henryka Lipska, Barbara Przy-

goda i Dariusz Kołodziejski, Ka-
tarzyna Zyśk - główny księgowy 
Banku Spółdzielczego w Ostrowi 
Mazowieckiej, Paweł Kosiorek - 
dyrektor Oddziału w Warszawie 
Banku Spółdzielczego w Ostrowi 
Mazowieckiej.

Uroczystość swoją obecnoś-
cią uświetnili: ksiądz prałat Ka-
zimierz Seta - proboszcz Parafii 
Matki Bożej Częstochowskiej w 
Zielonce, dyrektorzy zielonkow-
skich szkół i przedszkoli oraz 
innych jednostek samorządo-
wych, Halina Zaremba - Dyrek-
tor Finansowy Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji   w 
Zielonce   Sp. z o.o., Renata Ma-
czuga – Naczelnik Wydziału 
Komendy Stołecznej Policji w 
Warszawie, Mariusz Barański 
- Komendant Policji w Zielon-
ce, Andrzej Oleksiak - Komen-
dant Policji w Markach, Michał 
Niemczyk - Ordynator Oddziału 
Chorób Wewnętrznych Szpitala 
w Radzyminie, Mirosław Szty-

ber - Prezes Zarządu Centrum 
Szembeka, Tomasz Lenarczyk - 
Sekretarz Rady Nadzorczej Cen-
trum Szembeka i in.

Obecnym na uroczystości 
gościom, a wśród nich klientom 
banku, zostały przedstawione 
władze Banku Spółdzielczego 
w Ostrowi Mazowieckiej. Były 
wystąpienia, gratulacje i podzię-
kowania.

Jako pierwszy głos zabrał 
prezes Zarządu Bartosz Kub-
lik, który pokrótce przybliżył 
zebranym historię banku. Opo-
wiedział również, jak doszło do 
otwarcia placówki banku w Zie-
lonce. - Nie planowaliśmy otwar-
cia placówki w Zielonce - wyjaś-
niał prezes Kublik. - W związku 
z przykrym wydarzeniem, które 
wpłynęło na reputację całego sek-
tora polskich banków spółdziel-
czych, jakim była upadłość SK 
banku, powstała luka rynkowa. 
Pozostały na tym rynku jedynie 

wielkie międzynarodowe instytu-
cje bankowe, nie ostała się żadna 
polska, lokalna instytucja finan-
sowa. Mając za sobą kilkunasto-
letnie doświadczenie w sektorze 
bankowości spółdzielczej, jestem 
przekonany, że każdej lokalnej 
społeczności potrzebny jest lokalny 
bank jako centrum życia finanso-
wego i gospodarczego danego lo-
kalnego środowiska. To przekona-
nie wynika również z obserwacji 
rynku światowego. Przykłady wy-
soko rozwiniętych krajów, takich 
jak Niemcy, Francja, Holandia 
czy Austria pokazują, że tam jest 
również bardzo silna bankowość 
spółdzielcza, jak choćby niemiecki 
Volksbank. Bankowość lokalna 
agreguje na poziomie małych oj-
czyzn oszczędności i zamienia je 
w inwestycje, które najlepiej służą 
tym właśnie lokalnym społeczeń-
stwom w myśl hasła: „Lokalny 
pieniądz na potrzeby lokalnej 
społeczności” - wyjaśniał prezes. 
- Musiała się pojawić osoba, która 

dała nadzieje na to, że ta placów-
ka powstanie w szybkim tempie i 
zacznie przynosić dobre wyniki 
handlowe i ekonomiczne. Taka 
osoba pojawiła się w postaci pani 
dyrektor naszej placówki w Zie-
lonce - Anny Białek. Po głębokim 
namyśle zarząd naszego banku 
postanowił spróbować. Przeko-
nani jesteśmy, że jest to słuszna 
decyzja. Jestem miło zaskoczony, 
że zostaliśmy tu w Zielonce przy-
jęci bardzo ciepło zarówno przez 
mieszkańców, jak i władze samo-
rządowe, za co z tego miejsca ser-
decznie dziękuję - powiedział na 
zakończenie swego wystąpienia 
prezes Bartosz Kublik. 

Gratulacje i życzenia sukce-
sów złożyli przedstawiciele władz 
samorządowych powiatu ostro-
wskiego i wołomińskiego. 

Kazimierz Rakowski, sta-
rosta wołomiński nie ukrywał 
zadowolenia z otwarcia nowej 
instytucji bankowej na terenie 

Witamy nowy bank!

powiatu. - Warto być blisko tego 
banku, bo on chce dzielić się 
zyskami - padły z jego ust zna-
mienne słowa. Wyraził również 
radość z powodu powierzenia 
tej placówki tak doświadczonej 
osobie, jaką jest pani Anna Bia-
łek, uznając ją wręcz za „ostoję 
banku”.

Ciepłe słowa i gratulacje 
padły też ze strony burmistrza 
Zielonki Grzegorza Dudzika.

Gratulacje wraz z życze-
niami sukcesów przekazała 
władzom banku i dyrektor zie-

lonkowskiego oddziału pani 
Krystyna Majerczyk-Żabówka 
- prezes Zarządu Krajowego 
Związku Banków Spółdziel-
czych. - Cieszę się, że znalazła się 
osoba, która, nie oglądając się na 
nic, w tak trudnym czasie wzięła 
sprawy w swoje ręce - te słowa 
skierowała pani prezes pod adre-
sem dyrektor zielonkowskiego 
oddziału, Anny Białek. 

W imieniu lokalnej społecz-
ności serdeczne podziękowania 
za wyjście naprzeciw społecz-
nym oczekiwaniom i otwarcie 
placówki banku spółdzielczego 
w Zielonce złożyła pani Irmina 
Hornung.

Głos zabrała również pani 
Gabriela Wiśniewska reprezen-
tująca lokalnych przedsiębior-
ców: - Chciałabym w imieniu 
klientów pogratulować i podzię-
kować dyrekcji banku i wszystkim 
pracownikom za pracę i determi-
nację poniesioną na rzecz klien-

tów banków spółdzielczych i ot-
warcie swojej placówki w naszym 
mieście. Pokładamy nadzieje na 
dobrą współpracę na rzecz lokal-
nej społeczności. A przede wszyst-
kim mamy ogromną przyjemność 
jako klienci tego banku, korzystać 
z najwyższej jakości obsługi, z tro-
ską o każdego klienta. Gwarantem 
tego jest osoba pani dyrektor Anny 
Białek - wasze doświadczenie jest 
waszą najlepszą wizytówką.

Życzę wielu sukcesów, i powo-
dzenia w pracy zawodowej. Życzę 
wszystkiego najlepszego wszyst-
kim pracownikom banku. A te 
skromne kwiaty pragnę przekazać 
na ręce pani dyrektor - tym mi-
łym akcentem zakończyła swoje 
wystąpienie pani Gabriela Wiś-
niewska.

Anna Białek, dyrektor zie-
lonkowskiego oddziału, podzię-
kowała wszystkim za stawienie 
się na uroczystości w tak licznym 

gronie. Podkreślała, że czuła 
wsparcie klientów, kiedy czyniła 
wysiłki zmierzające do otwar-
cia placówki w Zielonce. - Nie 
ukrywam, że jest to najważniejszy 
dzień w moim życiu zawodowym. 
Drodzy Klienci, byliście ze mną 
cały czas. To dodawało mi sił i 
przekonania, że taka instytucja 
jest tu bardzo oczekiwana i po-
trzebna. Ten oddział zrodził się z 
potrzeby serca - mieszają tu ludzie 
wyjątkowi, którzy zasługują na to, 
by był tu bank spółdzielczy.

Dyrektor Anna Białek po-
dziękowała również władzom 
Banku Spółdzielczego za oka-
zane zaufanie i powierzenie jej 
misji tworzenia placówki ban-
ku na nowym terenie. - W Os-
trowi Mazowieckiej spotkałam 
wspaniałych ludzi, pracowników 
bankowości spółdzielczej z wie-
loletnim doświadczeniem. Zrobię 
wszystko, by nie zawieść Państwa, 
zarówno moich przełożonych, jak 
i Klientów.

Podsumowaniem życzeń 
i gratulacji, jakie składano na 
ręce zarządu banku mogą być 
słowa radnego Wojciecha Bar-
dowskiego, który przed swoim 
mini recitalem wręczył dyrektor 
Annie Białek symboliczny pre-
zent w postaci zegara ściennego 
mówiąc: By ten czas, był dla nas 
wszystkich najlepszy.

Urszula Szaliłow

(dokończenie ze str. 1)

Bank Spółdzielczy w Ostrowi Mazowieckiej posiada wyłącznie polski, spółdzielczy kapitał. Ma za sobą ponad stu-
letnią historię nieprzerwanego działania - powstał w 1898 roku. Jego placówki znajdują się w Ostrowi Mazowieckiej, 
Warszawie, Ostrołęce, Wyszkowie, Małkini, Broku, Zarębach Kościelnych, Andrzejewie, Szulborzu, Lubotyniu, Brań-
szczyku, Somiance, Jasienicy, Rzekuniu, Czerwinie, Porębie, a od miesiąca - również w Zielonce.

Zrzeszony z Bankiem Polskiej Spółdzielczości S.A. w Warszawie, jest członkiem Grupy BPS. Laureat wielu wy-
różnień, w tym nominacja do Nagrody Gospodarczej Prezydenta RP w 2004 roku. Od lat zajmuje pewne miejsce w 
pierwszej dziesiątce prawie sześciuset polskich banków spółdzielczych pod względem wyników ekonomicznych (według 
corocznych rankingów „Rzeczpospolitej” oraz miesięczników „Bank” oraz „Nowoczesny Bank Spółdzielczy”). 

Bank Spółdzielczy w Ostrowi jest instytucją finansową, biorącą aktywny udział  w transformacji wsi i rolni-
ctwa. Ważną pozycję w jego planach stanowi obsługa lokalnych przedsiębiorstw. Jest niekwestionowanym liderem 
w regionie, chce być jak najbliżej potrzeb lokalnej społeczności. Cel, jaki stawiają przed sobą i pracownikami 
Zarząd i Rada Nadzorcza Banku, to proponowanie lokalnej oferty, rzetelna informacja, osobisty i przyjazny kon-
takt z klientami. Jego pracowników charakteryzuje życzliwe i indywidualne podejście do kilkudziesięciotysięcznej 
rzeszy klientów oraz zaangażowanie w rozwój regionu i kraju.

Funkcję Prezesa Zarządu pełni obecnie Bartosz Kublik, na czele Rady Nadzorczej stoi Krzysztof Hoffmann.

Pani Irmina Hornung, klient-
ka banku

Pracownicy banku i zaproszeni goście 

Kazimierz Rakowski, starosta wołomiński. Na zdjęciu również 
Aneta Szulkowska, szefowa działu promocji i marketingu banku 

Kwiaty i gratulacje dla dyrektor Anny Białek od Grzegorza Du-
dzika, burmistrza Zielonki

Radna Gabriela Wiśniewska

Anna Białek, dyrektor oddziału 
w Zielonce i ks. prałat Kazi-
mierz Seta
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Nie można też zapomnieć 
o sponsorach: El-Trans, PGE 
Dystrybucja o. Warszawa, Arto-
is Developer, Centrum Ogrod-
nicze Kalisiak. Mecenasem 
koncerty została firma AUTO 
NOBILE FORD. Festiwal był 
współfinansowany ze  środków 
Urzędu Miasta w Kobyłce. 

Wróćmy wspomnieniami 
do trzech ostatnich koncertów 
Perły Baroku. O inaugura-
cyjnym występie pisaliśmy w 
ostatnim numerze naszej ga-
zety. 

We wtorek, 7 czerwca, w 
Bazylice rozbrzmiewały gi-
tarowe dźwięki arcymistrza 
– Marcina Dylla. Artysta ten 
oszałamia publiczność i kry-
tyków. Czytamy o nim „Jeden 
z najbardziej utalentowanych 
gitarzystów naszej planety” 
(Washington Post), „Niesamo-
wite – to słowo, którego się w 
dzisiejszych czasach nadużywa, 
ale polski gitarzysta przywrócił 
znaczenie tego słowa podczas 
swojego absolutnie oszałamia-

jącego występu” (Herald Tribu-
ne). Pan Marcin jest zdobywcą 
wielu nagród na konkursach 
gitarowych. Brał udział w festi-
walach muzycznych, prowadzi 
lekcje mistrzowskie, współpra-
cuje z wybitnymi muzykami 
i orkiestrami oraz daje wiele 
recitali w prestiżowych salach 
koncertowych świata. Jakiż to 
zatem zaszczyt spotkał nasz po-
wiat, że mogliśmy tak genialnej 
muzyki posłuchać na żywo w 
Kobyłce.  Publiczność nie kryła 
szczerego zachwytu.

Czwartek, 9 czerwca, był 
wieczorem koncertu na akor-
deon i saksofon. Akordeonista 
Maciej Frąckiewicz to artysta 
wszechstronny i charyzma-
tyczny. Jest laureatem wielu 
nagród, w tym Paszportu Po-
lityki. Stał się laureatem pre-
stiżowych międzynarodowych 
konkursów akordeonowych w 
Polsce, Niemczech, Słowacji, 
Włoszech i Hiszpanii. Ważną 
częścią jego działalności arty-
stycznej jest ścisła współpraca 
ze słynnymi kompozytorami. 

Występował jako solista z to-
warzyszeniem orkiestr symfo-
nicznych. 

Drugi artystą wieczoru był 
Wojciech Psiuk. Ten utalento-
wany saksofonista szkolił swe 
umiejętności na najlepszych 
uczelniach świata. Uczestniczył 
w różnorodnych festiwalach, 
współpracował ze słynnymi or-
kiestrami. Jako solista i członek 
zespołów kameralnych wystę-
pował w wielu prestiżowych sa-
lach koncertowych. Otrzymał 
szereg nagród zarówno jako, 
jak i kameralista. 

Połączenie dźwięku akor-
deonu i saksofonu dało potężny 
i oszałamiający efekt. Koncer-
tem zachwyceni byli wszyscy 
odbiorcy, niezależnie od wieku 
oraz pierwotnych muzycznych 
upodobań. 

W niedzielę 12 czerw-
ca, nadszedł czas na koncert 
finałowy. Zebranych gości 
serdecznie przywitała organi-
zatorka Perły Baroku, Anna 
Szarek – Lisiewicz. Nie obyło 
się bez podziękowań dla władz 
samorządowych, sponsorów i 
patronów, w tym dla redaktor 
naczelnej „Mojej Gazety Re-
gionalnej”. – Dziękuję Urszuli 
Szaliłow za wspaniałą promocję 
naszego festiwalu – powiedzia-
ła ze sceny pani Anna. Przed 
rozpoczęciem ostatniego w 
tym roku koncertu skierowała 
słowa do wszystkich słucha-
czy. – Chciałabym abyście po 
dzisiejszym koncercie wyszli z 
tą muzyką w sercach. Odbyło się 
już 37 koncertów, a obejrzało je 

około 40 tysięcy osób – dodała 
organizatorka. – A występują u 
nas tylko artyści wybitni. 

Finałowy koncert wyko-
nali: Łukasz Długosz, Agata 
Kielar – Długosz i Andrzej Jun-
giewicz. 

Łukasz Długosz uznany zo-
stał przez krytyków za jednego 
z najwybitniejszych flecistów. 
Jest absolwentem najwybitniej-
szych szkół świata. To zwycięzca 
wielu prestiżowych między-
narodowych konkursów na 
świecie. Koncertuje jako solista 
i kameralista w Europie, Azji i 
USA. Współpracuje z wieloma 
renomowanymi orkiestrami eu-
ropejskimi. Był wielokrotnie 

Perła Baroku 2016 za nami

zapraszany do wykonania kon-
certu fletowego samego Krzysz-
tofa Pendereckiego pod batutą 
kompozytora. Artysta dokonał 
wielu nagrań archiwalnych, 
radiowych i telewizyjnych oraz 
CD w kraju i za granicą.

Wraz z panem Łukaszem 
wystąpiła Agata Kielar-Długosz, 
która również studiowała na to-
powych uczelniach świata. Jest 
laureatką konkursów fletowych 
w kraju i zagranicą. Koncer-
tuje jako solistka z czołowymi 
polskimi orkiestrami filharmo-
nicznymi w kraju. Jako solistka 
oraz kameralistka występuje nie 
tylko w Polsce, ale także w wielu 
krajach Europy oraz USA. 

Trzecim artystą tego wie-
czora był Andrzej Jungiewicz, 
laureat konkursów pianistycz-
nych. Brał udział w mistrzow-
skich kursach pianistycznych i 
muzyki kameralnej. Nagrywał 
dla radia i telewizji. Uczest-
niczył w wielu festiwalach. 
Dokonał  prawykonań muzyki 
najnowszej. Współpracuje jako 
kameralista z wieloma wybit-
nymi muzykami w kraju i za 
granicą. Jest akompaniatorem 
na licznych kursach mistrzow-
skich.

Czy można wyobrazić sobie 
lepsze trio na finał Perły Baro-
ku? Koncert ten wzruszał swym 
pięknem. Będąc pod wrażeniem 
niesamowitych  dźwięków moż-
na było poczuć dreszcze i łzy w 
oczach. W ten właśnie sposób 
zadziałała na słuchaczy cudow-
na muzyka. 

Dziś możemy w Internecie 
czytać komentarze skierowane 
do pani Anny w stylu poniż-
szego:

„Bardzo dziękujemy za 
chwile spędzone w pięknej Ba-
zylice przy dźwiękach pięknej 
muzyki wykonywanej przez fan-
tastycznych młodych mistrzów. 
Pozwoliła Pani upoić się pięk-
nem. Już czekamy na następne 
koncerty.”

Jak pisał Stefan Żerom-
ski „Muzyka - to jest wyłom, 
przez który dusza, jak więzień 
z więzienia leci czasem w re-
giony wolności. Muzyka - to 
córa wszystkich muz.” Czeka-
my zatem na to niesamowite 
poczucie wolności już za rok, 
którego niewątpliwie zaznamy 
w trakcie jubileuszowej, X edy-
cji Perły Baroku. 

SK

(dokończenie ze str. 1)

Pomysłodawczyni i dyrektor Koncertu „Perła Baroku” Anna Szarek

Najmłodsi widzowie podczas koncertu   
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Rondo imienia ks. Sylwestra Zycha 

Nawet w 24 godziny!

POŻYCZKA

Twoje pieniądze

512 870 068*

*koszt połączenia zgodny 
z taryfą operatora 

www.pozyczkiwarszawa.proficredit.pl

szybko i uczciwie
do 25 000 zł

Burmistrz Jacek Orych zaprasza
25 czerwca wystartuje 

trzecia edycja biegu Nocny 
Marek, największego biegu 
na terenie powiatu wołomiń-
skiego. Rozpocznie się o godz. 
21.00, ok. 500 uczestników 
pokona dystans 10 km uli-
cami Marek. Wcześniej, w 
godzinach popołudniowych, 
odbędzie się bieg dla dzieci 
oraz 5- kilometrowy marsz 
nordic walking. 

- Jako inicjator tego przed-
sięwzięcia bardzo się cieszę, 

że bieg spotkał się z takim 
zainteresowaniem mieszkań-
ców. Tego typu wydarzenia są 
świetną okazją do integracji 
lokalnej społeczności. Każdy 
uczestnik biegu otrzyma pa-
miątkowy medal – mówi bur-
mistrz Jacek Orych.

Organizatorzy wydarze-
nia mogą liczyć na wsparcie 
sponsorów i organizacji poza-
rządowych.                        M.B.

Ostatni raz ks. Sylwester 
Zych był w rodzinnym domu 
w podwołomińskch Lipinkach 
trzy tygodnie przed śmiercią, 
21 czerwca 1989 r., w imieniny 
siostry. – Wtedy spotkaliśmy 
się po raz ostatni – wspomina 
Alicja Zych-Krasieńko. – Brat 
zawsze na imieniny kupował mi 
książkę z dedykacją. Powiedział 
wtedy, że wyjeżdża do Braniewa 
i może widzimy się ostatni raz. 
Brat przeczuwał swoją śmierć, 
czuł się osaczony, spisał nawet, 
w tak młodym wieku, testament. 
W pamięci pozostał mądry, od-
ważny, bardzo ambitny, najlep-
szy brat, jakiego mogłam mieć. 

Sylwester Zych urodził się 
w Ostrówku, w klembowskiej 
parafii 19 maja 1950 r. w nie-
zamożnej rodzinie. Był najstar-
szym z trojga rodzeństwa, po 
śmierci ojca pomagał matce 
w utrzymaniu domu. Podsta-
wówkę  ukończył w Duczkach, 
szkołę zawodową w Zielonce, 
następnie, już pracując, skoń-
czył technikum elektroniczne. 
Wyższe Metropolitarne Se-
minarium Duchowne w War-
szawie ukończył z wynikiem 
bardzo dobrym. 5 czerwca 
1977 r. w katedrze warszawskiej 
otrzymał święcenia kapłańskie 
od kardynała Stefana Wyszyń-
skiego. 12  czerwca 1977 r. w 
kościele parafialnym w Ducz-
kach odprawił mszę świętą pry-
micyjną. Był wikariuszem m.in. 
w parafiach w Stanisławowie 
koło Mińska Maz., w Tłuszczu, 
w Grodzisku Mazowieckim. Był 
księdzem z powołania. Areszto-
wany w 1982 r. po zabójstwie 
sierżanta milicji, z którym nie 
miał nic wspólnego. Po brutal-
nym śledztwie i pokazowym 
procesie został skazany na sześć 
lat wiezienia w Braniewie, jed-
nym z najcięższych więzień w 
kraju. Spędził tam ponad cztery 
lata, wyszedł schorowany, udrę-
czony psychicznie. Rok po wyj-
ściu z więzienia napisał testa-

ment, przeczuwając już wtedy 
własną śmierć. Ale nadal głosił 
płomienne kazania, opowiadał 
się po stronie ludzi pracy, kry-
tykował ówczesny system poli-
tyczny w państwie. Związał się z 
Solidarnością, był sympatykiem 
Niezależnego Ruchu Społecz-
nego im ks. Jerzego Popiełuszki 
i kapelanem Okręgu Warszaw-
skiego Konfederacji Polski Nie-
podległej. Ks. Sylwester Zych 
został zamordowany 11 lipca 
1989 r. Był trzecim kapłanem, 
po Stefanie Niedzielaku i Sta-
nisławie Suchowolcu zamordo-
wanym w 1989 r.. Okoliczności 
śmierci do dzisiaj nie zostały 
wyjaśnione, sprawcy i zlecenio-
dawcy zabójstwa nigdy nie zo-
stali ukarani. 

- Mój brat całym swoim 
życiem zasłużył na to, by prze-
chowywać pamięć o nim – mówi 
Alicja Zych-Krasieńko w miesz-
kaniu pełnym pamiątek po księ-
dzu Sylwestrze. Mieszka w ro-
dzinnym domu razem z mamą 
Ireną, już 95-letnią, mężem i 
synami. – W naszym domu brat 
jest obecny cały czas, szczególnie 
często wspomina go mama, nie-
raz słyszę, jak mówi „Sylwuś”, bo 
tak się do brata zwracała. Jestem 
bardzo wdzięczna wszystkim, 
którzy chcą upamiętnić mojego 
brata poprzez nadanie rondu w 
Zagościńcu jego imienia. Dzięki 
takim ludziom jak pan Ryszard 
Madziar, przetrwa pamięć o 

moim bracie, jego wartości, i sło-
wa, które głosił.  

Idea nazwania imieniem 
ks. Sylwestra Zycha ronda w 
Zagościńcu narodziła się wśród 
grupy mieszkańców tej miej-
scowości. Został powołany 
Komitet, na czele którego sta-
nął radny powiatowy Ryszard 
Madziar.  

- Dzięki pani Alicji i jej ro-
dzinie, odkrywam księdza Syl-
westra Zycha zupełnie innego, 
jakbym słuchał o nim po raz 
pierwszy. Czuję jeszcze większą 
potrzebę upamiętnienia tego 
wyjątkowego, oddanego ludziom 
i ojczyźnie kapłana. Ksiądz Syl-
wester Zych jest bohaterem nie 
tylko Lipinek i Zagościńca, ale 
także Wołomina i powiatu, a 
nawet powiem śmiało, że jest 
naszym narodowym bohaterem 
– powiedział nam Ryszard Ma-
dziar. 

W listopadzie 2009 r. ks. 
Sylwester Zych został odzna-
czony pośmiertnie Krzyżem 
Komandorskim Orderu Odro-
dzenia Polski przez Prezydenta 
RP Lecha Kaczyńskiego. 

Uroczystość nadania imie-
nia ks. Sylwestra Zycha rondu 
w Zagościńcu rozpocznie się 
mszą św. w kościele pw. Św. 
Ojca Pio w Zagościńcu o godz. 
11.30 w dniu 10 lipca 2016 r. Po 
mszy zostanie odsłonięta pa-
miątkowa tablica na rondzie. 

IP

Ryszard Madziar i Alicja Zych-Krasieńko

Burmistrz Jacek Orych
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Moja Gazeta Regionalna: Pod-
czas ostatniego Walnego To-
warzystwa Przyjaciół Miasta 
Kobyłka (TPMK) wybrano 
Pana na szefa tej organizacji. 
Zastąpił Pan Mirosława Bujal-
skiego, wieloletniego prezesa 
Towarzystwa. Czym przeko-
nał Pan do swojego programu 
członków organizacji, na ja-
kich działaniach Towarzystwo 
chce się skupić?
Andrzej Zbyszyński: Może po-
winienem krótko wspomnieć 
o okolicznościach, które do-
prowadziły do wyboru nowe-
go zarządu. Decyzja o walnym 
zebranie została podjęta, ponie-
waż wcześniej pięciu członków 
zarządu podało się do dymisji. 
I tak z 7 osób zostało 3: Miro-
sław Bujalski, Oskar Czarnik 
i ja. W takim składzie Zarząd 
nie mógł funkcjonować dalej, 
bo było to niezgodne ze statu-
tem. Zwołanie nadzwyczajnego 
wyborczego walnego zebrania 
przez Prezesa Mirosława Bu-
jalskiego było podyktowane 
dobrem Towarzystwa. Podczas 
wyborów nowego zarządu 
wszyscy mieli możność poda-
wania kandydatur. Na począt-
ku padły kandydatury m.in. p. 
Mirka, p. Oskara, p. Marii czyli 
tzw. starych członków zarzą-
du, lecz ci nie wyrazili zgody 
na kandydowanie. Takim to 
sposobem w wyniku dalszych 
obrad został wyłoniony sześ-
cioosobowy zarząd i czterooso-
bowy skład komisji rewizyjnej.  
Czym przekonałem do swojego 
programu członków nowego 
zarządu, że powierzono mi za-
szczytną funkcję Prezesa Towa-
rzystwa Przyjaciół Miasta Ko-
byłka? O to należałoby ich właś-
nie zapytać. Ja jedynie mogę po-
wiedzieć, że jestem członkiem 
Towarzystwa od ponad 30 lat, 

byłem w latach 1994- 2000 roku 
jego prezesem. Uczestniczyłem 
w pracach nad wydaniem więk-
szości publikacji, które powsta-
ły z inicjatywy Towarzystwa i 
stanowią jego własność autor-
ską, jak: „Kobyłka Perła baroku 
na Mazowszu”, „Kościół Para-
fialny Świętej Trójcy w Kobyłce 
pod Warszawą”, „Kobyłczanin z 
przeznaczenia i wyboru”, „Jak 
to ze szkołą nie tylko w Kobyłce 
było”, Życie jest prawdą”, „Ko-
byłka migawki pamięci”, „Sta-
nisław Szpotański zapomniany 
pisarz”, „Bitwa pod Kobyłką 
26 X 1794”, „Powstanie Stycz-
niowe Uczestnicy, Instytucje, 
Wybrane zdarzenia, „Kościół 
wspaniały, który mógłby stać w 
Rzymie”.
Organizowałem i organizuję 
wiele wydarzeń kulturalnych 
i historycznych w moim mie-
ście. Można też powiedzieć, że 
tworzyłem Ośrodek Kultury w 
Kobyłce od podstaw. Zresztą 
za działalność na rzecz miasta 
byłem kilkakrotnie odznaczany. 
I mój program to w dalszym 
ciągu działania dla mojego 
miasta! Chcę wspólnie z zarzą-
dem i członkami Towarzystwa 
zajmować się pielęgnowaniem 
jego dziedzictwa, historii, dbać 
o dobrą promocję Kobyłki, 
wspólnie tworzyć publikacje, 
wydarzenia i działania inte-
grujące naszych mieszkańców. 
Chciałbym także działalnością 
Towarzystwa zainteresować 
większą liczbę naszych miesz-
kańców oraz sympatyków Ko-
byłki, bo wiem, że takowi są i 
zachęcić ich do uczestnictwa w 
naszych projektach.

Kto obecnie wchodzi w skład 
władz statutowych organiza-
cji?
Prezesem zostałem ja, wicepre-

zesami: Beata Dąbrowska, Paweł 
Majkowski, Skarbnikiem: Paweł 
Zaniewski, sekretarzem: Bartło-
miej Jabłoński, członkiem: Le-
szek Ziółkowski.

Czy jest szansa na współpracę 
z dotychczasowym zarządem 
TPMK?
Nikt z dotychczasowych człon-
ków Towarzystwa Przyjaciół 
Miasta Kobyłka nie zrezygnował 
z członkostwa. Po wyborze na 
prezesa, na zakończenie wal-
nego zebrania podziękowałem 
specjalnie ustępującemu zarzą-
dowi i zaprosiłem do udziału 
w cyklicznych posiedzeniach 
zarządu, dalszej kontynuacji 
w tworzeniu nowej publikacji 
oraz prac na rzecz Towarzystwa 
Przyjaciół Miasta Kobyłka. 

Organizacja jaką jest TPMK 
niejako z założenia w celach 
ma współpracę z władzami 
miasta. Jak Pan widzi te rela-
cje?
Jako radny powiatowy staram się 
uczęszczać na sesje Rady Miasta 
Kobyłka i staram się wypełniać 
swoją misję samorządową czę-
sto wsłuchując się w potrzeby 

i oczekiwania władz, radnych 
i mieszkańców naszego mia-
sta. Odpowiadam na sugestie i 
prośby radnych miejskich pisząc 
wnioski w różnych ważnych dla 
miasta kwestiach do Powiatu. 
Jako wieloletni dyrektor MOK 
starałem się z powodzeniem in-
tegrować poprzez dobrą współ-
pracę wiele grup zrzeszonych 
w stowarzyszeniach i organiza-
cjach samorządowych. Wiele 
razy wspólnie z osobami, które 
obecnie pełnią ważne funkcje 
w Naszym Mieście, czyli z Pa-
nem Burmistrzem Roguskim 
i wiceburmistrzem Piotrem 
Grubkiem współpracowałem, 
kiedy byli oni jeszcze członka-
mi komendy Szczepu 172 Dru-
żyn Harcerskich i Zuchowych 
w Kobyłce. Na akcjach letnich 
organizowanych przez MOK 
często kadrą wychowawczą byli 
Instruktorzy tego właśnie Szcze-
pu. Zresztą władzom powinno 
zależeć na dobrej współpracy 
z organizacjami pozarządo-
wymi i inicjatywa powinna też 
wychodzić z ich strony. Ja nie 
widzę żadnych przeszkód, żeby 
wzajemne relacje były dobre. W 
końcu chodzi o nasze wspólne 

dobro, a więc interesy też powin-
ny być wspólne. Liczę więc na 
duże wsparcie ze strony władz 
Kobyłki.

Jakich działań TPMK można 
spodziewać się w najbliższym 
czasie?
Przede wszystkim trzeba zająć 
się dokumentacją, należy uak-
tualnić statut. Liczę, że w końcu 
uda się domówić, co do siedzi-
by Towarzystwa. O tym często 
wspominałem na zebraniach. 
Obecne warunki lokalowe, jakie 
nam są udostępniane w piwni-
cy MOK pozostawiają wiele do 
życzenia. Burmistrz wspominał 
4 lata temu, że może Pałacyk 
na Źródniku przekazałby dla 
Towarzystwa Przyjaciół Miasta 
Kobyłka. Byłoby to dobre miej-
sce nie tylko na siedzibę różnych 
organizacji pozarządowych, ale 
też można byłoby tam stworzyć 
Kobyłczańskie Muzeum. Nadal 
będziemy pracowali nad dokoń-

czeniem publikacji, którą zaj-
muje się Pan Oskar Czarnik. Ma 
być to forma przewodnika histo-
rycznego po Kobyłce. Chciałbym 
również rozpocząć prace nad 
wydaniem wznowienia MIGA-
WEK PAMIĘCI O KOBYŁCE 
uzupełnionego o kolejne stare 
zdjęcia Kobyłki i stare dokumen-
ty. Planujemy także rozpocząć 
przygotowania do obchodów 90. 
rocznicy powstania Towarzystwa 
Przyjaciół Miasta Kobyłka, któ-
ra przypada jesienią. Myślę, że 
Towarzystwo Przyjaciół Miasta 
Kobyłka jest czymś, co powinni-
śmy szczególnie pielęgnować, ze 
względu na rolę, jaką pełni. Jest to 
obok zabytków i miejsc pamięci 
główne źródło wiedzy o napraw-
dę ciekawej historii naszego mia-
sta. Chcielibyśmy dokumento-
wać także tę najnowszą Kobyłkę, 
żeby jej dziedzictwo przetrwało u 
przyszłych pokoleń Kobyłczan. 
I oczywiście promować, promo-
wać i wzbogacać kulturowo.

Chcemy promować Kobyłkę
Wywiad z Andrzejem Zbyszyńskim, prezesem Towarzystwa 
Przyjaciół Miasta Kobyłka

Jeśli:
- chcesz nabrać nowego spojrzenia na otaczające Cię sprawy
- potrzebujesz wsparcia ludzi
- chcesz nauczyć się słuchać samego siebie
- chcesz uwolnić się od ciężaru przeszłości i wziąć odpowie-

dzialność za teraźniejszość
zapraszamy na TRENING TERAPEUTYCZNY

Trening terapeutyczny jest formą intensywnej, pogłębionej 
psychoterapii krótkoterminowej.
Forma grupowa daje możliwość zintensyfikowania pracy 
terapeutycznej, może więc być wsparciem i pogłębieniem 
terapii indywidualnej. Uczy adekwatnego i życzliwego 
przyjmowania uczuć i emocji. Dzięki doświadczeniu akcep-
tacji i odzwierciedlenia grupy możliwe staje się budowanie 
adekwatnego poczucia wartości oraz zaufania do własnego, 
niepowtarzalnego sposobu widzenia świata. Trening po-
maga w rozwijaniu swoich potencjałów i w nowy zdrowszy 
sposób rozwiązywać trudności.

Termin 9-12.07.2016 r.
9.00-19.00 z 2 godzinną przerwą w trakcie (40 godzin)

Miejsce: Świetlica Schowek, Ząbki (pod Warszawą), 
Ul. 11 listopada 4 

Koszt - 950 zł
Dla studentów – 780 zł

Zapisy wyłącznie pod numerem telefonu: 
606-656-947 lub 600-073-356 (do 30.06.2016 r.)

Prowadzące:
Małgorzata Remiarz i Daria Nitschke-Kukla, psychotera-
peutki i trenerki pracujące w nurcie gestalt. Pracują zgodnie 
z zasadami kodeksu etycznego EAGT, poddają swoją pracę 
stałej superwizji.

TRENING TERAPEUTYCZNY 
(intensywna, pogłębiona 
psychoterapia krótkoterminowa)

Wydarzenie kulturalne
26 czerwca 2016 r. godz. 16:00

III Rembertowski Festiwal Muzyki Kameralnej – koncert „Złota 
era swingu” w wykonaniu orkiestry dętej Ad Novum. 
W programie największe przeboje amerykańskiej muzyki swin-
gowej okresu międzywojennego.
Miejsce: park przy ul. Frontowej lub w przypadku niesprzyjają-
cych warunków atmosferycznych – Dom Kultury „Rembertów”. 
Wstęp wolny. 
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Od 15 czerwca do koń-
ca miesiąca można składać 
wnioski do Mareckiego Bu-
dżetu Obywatelskiego. Do-
kumenty są odbierane w 
Urzędzie Miasta, Bibliotece 
Publicznej – filiach w Pustel-
niku i Strudze oraz Mareckim 
Ośrodku Kultury. Wniosek 
można złożyć również elek-
tronicznie, w formie zeska-
nowanego dokumentu, który 
należy wysłać na adres zdecy-
duj@marki.pl. 

To już trzecia edycja Ma-
reckiego Budżetu Obywatel-
skiego. W porównaniu z po-
przednimi latami zmieniły się 
nieco zasady składania wnio-
sków i głosowania. Od tego 
roku propozycje zadań inwe-
stycyjnych można składać w 
czterech kategoriach: kultura 
i edukacja, turystyka i sport, 
infrastruktura oraz inne. Bu-
dżet Obywatelski na przyszły 
rok wynosi 600 tys. zł. 

Budżet Obywatelski cie-
szy się coraz większym zain-
teresowaniem mieszkańców 
Marek. Wnioski zostaną zwe-
ryfikowane podczas letnich 
wakacji, a od 15 września 
mieszkańcy będą mogli od-
dawać głosy na wybrane in-
westycje.

Więcej informacji: http://
www.marki.pl/www/aktual-
nosc-3739-tytul-rusza_bu-
dzet_obywatelski_na_2017_
rok.                                     M.B.

W Markach decydują mieszkańcy

Związek Miast 
Polskich w Wołominie

Posiedzenie zostało po-
przedzone konferencją pra-
sową. Na prośbę burmistrz 
Radwan uczestniczyli w niej 
poprzedni burmistrzowie 
Wołomina: Jerzy Mikulski 
i Paweł Solis. Jerzy Mikul-
ski podziękował Związkowi 
Miast Polskich za krzewienie 
idei samorządności i zabie-

ganie o interesy samorządów. 
– Fakt, że samorządy potrafią 
się porozumieć i kontynuować 
kilkudziesięcioletnią tradycję 
współpracy napawa optymi-
zmem – powiedział. 

Prezydent Zygmunt Fran-
kiewicz podkreślił, że sku-
teczność ZMP jest na bardzo 
wysokim poziomie: -  To nie 
jest stracona praca ani zmar-
nowany czas. Dodał również, 
że podczas posiedzenia w 
Wołominie zostanie przyjęte 
stanowisko dotyczące ochro-
ny zdrowia, sprawy niezwykle 

ważnej i dotyczącej wszyst-
kich samorządów w Polsce. 

Burmistrz Radwan, dzię-
kując wszystkim za przybycie 
na spotkanie, także zwróciła 
uwagę na wysoką jakość prac 
Związku: - Zarząd ZMP to 
fachowcy, prezydenci i burmi-
strzowie dużych miast, prak-
tycy, którzy myślą w sposób 

pragmatyczny. Włączając się 
w działania ZMP, doświad-
czyłam ciężkiej, merytorycznej 
i potrzebnej nam wszystkim 
pracy.

Na posiedzeniu zaopinio-
wano projekty ustaw m.in. 
o zmianie ustawy o świad-
czeniach opieki zdrowotnej 
finansowanych ze środków 
publicznych, zmianie ustawy 
o komercjalizacji i prywa-
tyzacji oraz zmianie ustawy 
o Agencji Restrukturyzacji 
i Modernizacji Rolnictwa. 

A.B.

17 czerwca w Wołominie odbyło się posiedzenie Zarządu Związ-
ku Miast Polskich – ogólnopolskiego gremium występującego w 
imieniu samorządów jednostek terytorialnych z terenu całego 
kraju. Wzięli w nim udział m.in. prezes Zarządu ZMP i prezy-
dent Gliwic Zygmunt Frankiewicz oraz dyrektor Biura ZMP. 
Wołomin reprezentowała burmistrz Elżbieta Radwan, która 
uczestniczy w pracach Komisji Rewizyjnej ZMP. 

Goście ze ZMP: prezes Zarządu Zygmunt Frankiewicz i dyrek-
tor Biura Andrzej Porawski oraz burmistrz Wołomina Elżbieta 
Radwan ze swoimi poprzednikami: Pawłem Solisem i Jerzym 
Mikulskim
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Jak wylicza się podatek 
dochodowy dla firm - Część III

Porady Księgowo-Prawne

Obliczanie podatku do-
chodowego przy tej formie 
opodatkowania jest prostsze 
niż w dwóch poprzednich. W 
takiej sytuacji, nie bierzemy 
pod uwagę kosztów, które po-
datnik poniósł, aby uzyskać 
przychód. Pod uwagę brana 
jest jedynie kwota przycho-
dów, którą ewentualnie po-
mniejszyć można o zapłacone 
w danym okresie składki na 
ubezpieczenie społeczne. Po 
wyliczeniu należnego podat-
ku, podatnik ma możliwość 
obniżyć go o opłacone w da-
nym okresie składki na ubez-
pieczenie zdrowotne. Stawki 
podatkowe przy ryczałcie 
są oczywiście odpowiednio 
mniejsze, co sprawia, że w 
niektórych działalnościach ta 
forma opodatkowania może 
być bardzo korzystna.

Jak obliczyć zaliczkę na 
zryczałtowany podatek do-
chodowy krok po kroku:

1. Od kwoty przychodu nale-
ży odjąć opłaconą w danym 
okresie rozliczeniowym 
składkę na ubezpieczenie 
społeczne oraz składki 
z poprzednich miesięcy 
tego roku, które nie zostały 
wcześniej wykorzystane w 
wyliczeniach.

2. Uzyskaną kwotę należy 
zaokrąglić do pełnych zło-
tych oraz pomnożyć przez 
wartość stawki procento-
wej podatku dotyczącej 
tego rodzaju przychodu 
(wykaz stawek dla przy-
chodów z konkretnych ro-
dzajów działalności można 
znaleźć w załączniku do 
ustawy o zryczałtowanym 
podatku dochodowym od 
niektórych przychodów 
osiąganych przez osoby fi-
zyczne).

3. Od uzyskanej kwoty po-
datku do opłacenia należy 
odjąć kwotę opłaconej w 

danym okresie rozliczenio-
wym składki na ubezpie-
czenie zdrowotne (7,75% 
podstawy ubezpieczenia 
zdrowotnego, nie cała 
składka) oraz składki z po-
przednich miesięcy tego 
roku, które nie zostały 
wcześniej wykorzystane w 
wyliczeniach.

4. Kwotę podatku zaokrągla-
my do pełnych złotych i 
wpłacamy do urzędu skar-
bowego.

http://wiedzaifinanse.pl/
baza-wiedzy/rachunkowosc/
podatek-dochodowy/jak-
-wylicza-sie-podatek-docho-
dowy-dla-firm-cziii

Marki  30.04.2016 

Opracował: Jacek Czarnecki 
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy

Obliczanie podatku dochodowego - podatek zryczałtowany

Żołnierska już bez problemów?
Rozpoczęły się prace i zabezpieczono finansowanie – wszystko wskazuje na to, że kluczowa wyjazdo-
wa trasa z Warszawy w kierunku powiatu wołomińskiego wreszcie faktycznie zostanie dokończona.

Przy okazji otwarcia pierw-
szego odcinka zmodernizowanej 
trasy 631 w grudniu 2014 – na 
terenie Zielonki wraz z rondem 
obok Ząbek – zapowiadano, że 
pozostała jej część, leżąca już w 
granicach Warszawy, zostanie 
zrealizowana w trakcie 2015 
roku. Mamy połowę roku 2016 
i cieszymy się, że w ogóle cokol-
wiek ruszyło. Ale też wreszcie 
coraz więcej wskazuje na to, że 
przynosząca ulgę całemu regio-
nowi modernizacja wreszcie staje 
się faktem.

Świadczą o tym nie tylko 
pierwsze prace, rozpoczęte w 
marcu br., między innymi wy-
cinka drzew. We wtorek, 31 maja 
m.st. Warszawa podpisało umo-
wę na dofinansowanie ze środ-
ków unijnych modernizacji ulic 
Marsa i Żołnierskiej do skrzyżo-
wania z ul. Płowiecką do granicy 
miasta. Warszawa dostanie z Unii 
ponad 167 mln zł. Inwestycja jest 
właśnie kontynuacją rozbudowy 
DW 631 do dwóch pasów od 
granicy Zielonki z Warszawą.

Unijne dofinansowanie (w 
wysokości 85 proc. tzw. wydat-
ków kwalifikowanych) obejmie 
II etap inwestycji, czyli odcinek 
od węzła ulic Marsa-Płowiecka-

-Ostrobramska (Ronda I. Moś-
cickiego) do granicy Warszawy, 
czyli do przebudowanego przez 
Mazowiecki Zarząd Dróg woje-
wódzkich odcinka drogi n 631. 
Całkowity koszt tej przebudowy 
to ok. 217 mln zł.

Wybudowany zostanie od-
cinek drogi o długości 4,8 km 
od ul. Naddnieprzańskiej do 
granicy z Zielonką. Powstaną 
dwa wewnętrzne wiadukty nad 
torami kolejowymi linii do Lub-
lina, wschodnia estakada nad 
skrzyżowaniami z ul. Chełmżyń-
ską i Okularową oraz Żołnier-
ską i Rekrucką, dwupoziomowe 
skrzyżowanie ul. Żołnierskiej i 
Czwartaków, kładka dla pieszych 
w rejonie osiedla Wygoda. 

„Wschodnia estakada” ozna-
cza, że w tym miejscu na pewno 
nie będzie dwóch nitek trasy, na 
skutek znanego od lat konfliktu z 
tzw. Instytutem Prymasowskim. 
Ostatecznie nie udało się znaleźć 
porozumienia z właścicielem 
spornego gruntu.

Wyburzone i wybudowa-
ne od nowa będą wiadukty nad 
torami kolejowymi nad linią do 
Białegostoku na ul. Żołnierskiej 
oraz na węźle z ul. Strażacką. 
Drogowcy wybudują także dru-

gą jezdnię do granicy Warszawy 
czyli do przebudowanego przez 
Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-
wódzkich odcinka drogi nr 631. 
Będą oczywiście nowe chodniki, 
drogi rowerowe, oświetlenie, od-
wodnienie itp. Prace zakończone 
zostaną w maju 2018 r.

Jeden z ważnych elementów 
jest już zakończony – kierowcy 
korzystają z nowych wiaduktów 
nad linią kolejową do Lublina, 
przebudowane zostały skrzyżo-
wania z ul. Chełmżyńską i Oku-
larową oraz Żołnierską i Rekru-
cką, powstały nowe chodniki i 
drogi rowerowe.

Ulice Marsa – Żołnierska 
to droga dojazdu do Warszawy 
mieszkańców podwarszawskich 
miejscowości takich jak Ząbki, 
Zielonka, Marki czy Wołomin. 
Modernizacja usprawni ruch na 
tych kierunkach, a ponadto za-
pewni sprawne połączenie wo-
jewódzkie z drogami krajowymi 
nr 2 oraz S8. Jeśli dodamy do 
tego kompleksowa modernizację 
linii kolejowej, za 2-3 lata zamiast 
okolic o koszmarnym dojeździe 
z centrum będziemy mieli świet-
nie skomunikowany region. Ale 
ok. 2 lat trzeba się będzie jeszcze 
pomęczyć.                                   TS

BURMISTRZ MIASTA ZĄBKI
ogłasza nabór kandydatów na stanowisko
podinspektor/inspektor w Referacie Inwestycji i Rozwoju

Wymagania niezbędne i dodatkowe na ww. stanowisko znajdują się na tablicy ogłoszeń 
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ząbki www.bip.zabki.pl – 
„oferty pracy”.
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25 czerwca odbędzie się 
otwarcie nowo utworzonej pla-
ży na terenie Ośrodka Sportu i 
Rekreacji „Huragan” w Woło-
minie. Inwestycja mogła zostać 
zrealizowana dzięki środkom z 
Budżetu Obywatelskiego i za-
angażowaniu dyrekcji ośrodka. 

Pełne wyposażenie plaży, 
które obecnie jest jeszcze w 
przygotowaniu, będzie obejmo-
wać 40 leżaków, 6 kanap z palet 
ze stolikami, 2 grille, specjalne 
natryski i oświetlenie. Teren 
plaży znajduje się w pobliżu 

boisk, kortów tenisowych i pla-
ców zabaw. Niebawem pojawią 
się również siłownie plenerowe. 

W ostatnią niedzielę w 
Ośrodku Sportu i Rekreacji 
„Huragan” zorganizowano dzień 
otwarty, podczas którego zachę-
cano młodych mieszkańców 
Wołomina do zainteresowania 
się sportem i aktywnym trybem 
życia. Dzień wcześniej, w sobo-
tę, zorganizowano z tej okazji 
turniej debla w tenisie ziemnym 
dla kobiet o Puchar Dyrektora 
OSiR. Organizatorem turnie-
ju był klub Wołomiński Tenis 
Amatorski. To nie koniec roz-
grywek. W najbliższym czasie 
na kortach zmierzą się drużyny 
z Wołomina i Mińska Mazowie-
ckiego.

Podczas dnia otwartego 
zaprezentowały się wszystkie 
sekcje działające na terenie 
ośrodka. Młodzi sportowcy 
pokazywali swoje umiejętno-
ści, zachęcając rówieśników do 
trenowania. Gwoździem pro-
gramu był pokaz gimnastyki 
sportowej prowadzony przez 
mistrza Egiptu w tej dyscyplinie.

- Zdecydowanie lepiej wyła-
dować energię w sporcie niż na 
ulicy, stąd zamysł zorganizowa-

XX Dni Tłuszcza Plaża w Wołominie

„Huragan” otwarty każdego 
dnia przez cały rok

W dniach 11-12 czerwca mieszkańcy gminy Tłuszcz obchodzili 
dwudziestą edycję corocznego święta swojego miasta pod hasłem 
„Pod krawatem”.

Nigdy wcześniej w Woło-
minie nie było takiej atrakcji. 
Jej twórcy już teraz apelują do 
mieszkańców o zachowanie 
porządku i dbanie o wyposaże-
nie, aby plaża mogła służyć jak 
najdłużej.                              A.B.

nia takiego wydarzenia. Chciał-
bym, żeby wołomińska młodzież 
spędzała czas aktywnie i mam 
nadzieję, że udało nam się kogoś 
zainspirować – powiedział dy-
rektor „Huraganu” Waldemar 
Stępczyński. 

Dyrektor poinformował nas 
również o ambitnych planach na 
dalszą działalność ośrodka. Na 
samym początku lipca odbę-
dzie się Międzynarodowy Me-
moriał im. Małgorzaty Dydek 
z udziałem narodowych repre-

zentacji Turcji, Rumunii, Polski 
i Czech. Nieco później ulicami 
Wołomina przejadą uczestnicy 
tegorocznego Tour de Polog-
ne, jeden z najważniejszych 
wyścigów kolarskich w Euro-
pie. Wśród jego organizatorów 
są tacy znakomici kolarze jak 
Czesław Lang i Lech Piasecki. 
OSiR, jako współorganizator 
wydarzenia, ma za zadanie 
zabezpieczyć przebieg impre-
zy. Następnym wydarzeniem 
sportowym tego lata będzie 
Bieg Powstania Warszawskie-
go dla samorządowców. Jego 
uczestnicy pokonają trasę z Su-
lejówka do Ossowa. Waldemar 
Stępczyński zapewnia, że wśród 
burmistrzów, wójtów i radnych 
jest wielu zapalonych biegaczy. 
Wydarzenia organizowane lub 

współorganizowane przez „Hu-
ragan” często są objęte honoro-
wym patronatem burmistrza 
Wołomina, niektóre wspiera 
również powiat wołomiński.

Nie brakuje też inwestycji 
na „Huraganie”. – Czekamy na 
zakończenie rozgrywek piłki 
nożnej, aby zakończyć powięk-
szanie płyty boiska głównego. 
Ta inwestycja musiała zostać 
przerwana właśnie ze względu 
na rozgrywki. Ponadto zostaną 
podwyższone o 1 metr osłony 

miejsc dla kibiców – informu-
je dyrektor OSiR. Już wkrótce 
na terenie ośrodka staną także 
siłownie plenerowe utworzone 
we współpracy Urzędem Mia-
sta Wołomin. W planach jest 
też codzienne udostępnianie 
boisk do kometki i ringo oraz 
placu zabaw dla dzieci.

- Jesteśmy otwarci na potrze-
by mieszkańców. Teren „Hura-
ganu” jest tak duży, że z powo-
dzeniem starczy miejsca na wiele 
innych atrakcji, które będziemy 
stopniowo udostępniać. Wszyst-
ko da się zrobić dzięki pracow-
nikom. To ludzie, którzy czują 
sport, kochają to, co robią i chcą 
w tym sporcie pracować – doda-
je Waldemar Stępczyński.

A.B.

Z całą pewnością można 
stwierdzić, że Dni Tłuszcza 
wkroczyły w dorosły wiek, 
stąd też nazwa imprezy nawią-
zująca do dojrzałego wieku i 
podniosłego charakteru im-
prezy.

Na uczestników czekało 
mnóstwo atrakcji. Pierwszego 
dnia można było podziwiać 
liczne spektakle, pokazy mło-
dych artystów z lokalnych 
szkół sekcji artystycznych z 
Centrum Kultury Sportu i Re-
kreacji w Tłuszczu. Wystąpił 
również zespół Rytm i Neo 

oraz gwiazdy wieczoru: for-
macja MEJK i EFFECT.

Drugi dzień festynu rozpo-
czął się uroczystą mszą świętą 
w kościele pw. Przemienienia 
Pańskiego w Tłuszczu, którą 
celebrował dziekan dekanatu 
tłuszczańskiego ks. Dariusz 
Skwarski. Po nabożeństwie 
wszyscy zebrani udali się na 
stadion miejski, a na czele po-
chodu szedł kapelmistrz Sławo-
mir Łagocki. W dalszej części 
uroczystości wystąpiły zespoły 
ludowe Kół Gospodyń Wiej-
skich z miejscowości: Wola 

Ręczajska, Jadwisin, Sulejów, 
Chajęty, Dąbrówka, Laskowi-
zna, Zabrodzie, Głuchy, Równe, 
Miąse, Wyszków. Na scenie za-
prezentował się również zespół 
ludowy „Jesienne Róże” z Klubu 
Seniora i „Uśmiech Jesieni” z 
Tłuszcza. Ponadto wystąpił ze-
spół wokalno-instrumentalny 
z Klembowa. Przed publicz-
nością wystąpił również bardzo 
lubiany chór LUX MEA, a także 
laureaci XV Powiatowego Kon-
kursu Muzyki Instrumentalnej 
w Ząbkach. Wieczór zakończył 
DJ Arti.

Piękna aura, ciekawy 
program, liczne atrakcje dla 
najmłodszych, młodzieży i do-
rosłych sprawiły, że impreza 
była bardzo udana.

Jadwiga Powała

Czy możecie napisać coś dobrego o policjantach, którzy kilka dni temu odnaleźli na torach w Zielon-
ce kilkuletniego chłopca z autyzmem? - zwrócił się z pytaniem do redakcji MGR pewien mężczyzna, 
świadek zdarzenia.

Jak dowiedzieliśmy się od rzecznika powiatowego policji, takie zdarzenie faktycznie miało miej-
sce w ubiegłym tygodniu. Kilkuletni autystyczny chłopiec bawił się z bratem na terenie prywatnej, 
ogrodzonej posesji. W pewnym momencie gdzieś zniknął. Ojciec chłopca natychmiast zgłosił 
fakt zaginięcia dziecka policji. W tym czasie przejeżdżający policjanci z Wydziału Ruchu Drogo-
wego KPP Wołomin: sierżant Zbigniew Zdanowicz i sierżant sztabowy Jadwiga Trojanowska, za-
uważyli na torowisku w Zielonce bawiącego się chłopca. Natychmiast zaopiekowali się dzieckiem. 
Dopiero wówczas usłyszeli komunikat o zaginięciu nieletniego. Policjanci z patrolu nie mieli już 
problemu z identyfikacją chłopca i przekazali go rodzicowi.
Za naszym Czytelnikiem gratulujemy serdecznie. Brawo za czujność!

Sygnały od Czytelników

Brawo policja

Żmije wciąż niebezpieczne
Do redakcji MGR zadzwoniła pani Barbara Dudkiewicz, mieszkanka Duczek. 
- Bardzo proszę, napiszcie o moim wspaniałym sąsiedzie, panu Bogusławie Netter, który wybawił 
mnie z ogromnego kłopotu. Pod schodami mojego domu zagnieździła się żmija zygzakowata. Za-
uważyłam ją ponad tydzień temu. Była ogromna, miała pewnie jakieś 2 m długości. Mieszkam 
sama, bałam się otworzyć drzwi, bo nie wiedziałam, czy przy schodach nie czai się żmija. Z pomocą 
przyszedł mój sąsiad, który mimo swoich lat, znalazł sposób na bestię i za pomocą długiego kija z 
pętlą udało mu się ją schwycić. Dopiero wówczas przyjechali strażacy, by ją zabrać. Nie mieli jednak 
specjalistycznego sprzętu ani specjalnego opakowania. Po prostu żmiję w plastikowym worku zapa-
kowali do pudla i wywieźli.
Bardzo jestem wdzięczna mojemu sąsiadowi, który wykazał się niezwykłą odwagą i sprytem. Dzię-
kuję serdecznie. Jest wspaniałym sąsiadem od 50 lat!

Redakcja MGR przyłącza się do gratulacji. Jednak przypominamy, że łapanie żmii na własną rękę 
może okazać się bardzo niebezpieczne.

Dyrektor OSiR „Huragan" Waldemar Stępczyński

Występ zespołu KGW Miąse
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię doświadczonego cukiernika  
lub piekarza tel. 502617823 PILNE

• Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602-304-503

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

• Hotel Villa - Zagórze zatrudni kucharzy 
kuchni zimnej i ciepłej. praca@villa-
zagorze.pl

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

FINANSE

Kosmetyki na bazie 
kolagenu naturalnego,

witamina C lewoskrętna.
Tel. 795 688 144

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNC, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

• EKSPRES gotówkowy! Pożyczymy do 
25.000 zł! Tel. 512 870 068

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Wynajem rębata do gałęzi. 
Tel. 666 402 668

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej i granitowej. Sprzedaż 

piasku wiślanego i tłucznia. 
Rozbiórka obiektów.

Tel. 604405826

FILTRY do WODY
odżelaziacze * odkamieniacze

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośred-
nio, tel. 601 851 504

• Wynajmę lokal handlowy w Tłuszczu 
tel. 600 064 991

• Sprzedam działkę leśną 3000 m2 
Dąbrówka 608 046 422

• Sprzedam atrakcyjną działkę w 
Warmińsko-Mazurskiem. Wszystkie 
media. Tel. 515 137 659

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

Docieplanie budynków, czyszczenie 
elewacji, szybko i solidnie. 

Wieloletnie doświadczenie. 
Firma z Dąbrówki ul. Kościelna 37 

tel. 503 155 944, 502 220 117

Zatrudnię kobiety i kierowcę 
w cukierni w Dąbrówce. 

Tel. (29) 757 80 56,  602 351 430

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

Zatrudnię piekarza lub pomoc i 
kobietę na nocną zmianę Dąbrówka 

tel. 601337495

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Danie dnia 
zupa + drugie danie: 13 zł

Ząbki, ul. Szwoleżerów 74

Tel. 695 949 199
Dowóz od 20 zł gratis!

OBIADY DOMOWE

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790
kamień polny, łupany, ogrodzenia, 

grille, altany, układanie kostki brukowej
Krzysztof Kozłowski

tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Sprzedam 2 działki budowlane (2899 m 
kw. i 2438 m kw.) w Ząbkach przy ul. ks. 
Zycha. Tel. 660 697 365

Sprzedam dom w Wyszkowie przy 
ul. Miłej (212 m kw.) z działką o pow. 
240 m kw. Tel. 660 697 365

Zatrudnimy
ślusarza-spawacza

w Kobyłce

Zakres obowiązków:
- spawanie metodą mig/

mag (MAG135)
- przygotowanie procesów 

obróbki skrawaniem.
- obsługa maszyn (cięcie, 

gięcie, wiercenie)

Wymagamy:
- doświadczenie zawodowe 

min. 5 lat
- umiejętność czytania 

rysunku technicznego.

CV prosimy składać 
osobiście: 

Ząbki, 
ul. Drewnicka 5A

lub kontakt 
tel. 605 537 078

Z ANNĄ 
porozmawiasz

                 *
*subtelnie
*ciekawie
*dyskretnie

Tel. 708-677-016
(od 18 lat, 4,26 zł/min. brutto)



Na dzieci czekało mnó-
stwo atrakcji: basen z kula-
mi, dmuchańce, konkursy 
z nagrodami, malowanie 
twarzy. Oblegane były bok-
sy z żywymi zwierzątkami: 
można było wziąć do ręki 
jaszczurkę, kurczaczka czy 

Elfy z Fantazją
Pod takim hasłem odbył się w sobotę, 18 czerwca piknik rodzinny w niepublicznym przedszkolu 
Przystań Elfów.

Młode talenty w Zielonce

żółwia. Czynna była kawia-
renka i grill.

W samo południe odby-
ła się licytacja prac przed-
szkolaków. Można było 
również wylicytować inne 
wspaniałe pamiątki, w tym 
piłkę z autografem trenera 
polskiej reprezentacji w pił-
kę nożną, Adama Nawałki 
oraz autentyczną piłkę, jaką 
grają piłkarze podczas od-
bywających się właśnie we 
Francji Mistrzostw Europy. 

Cały dochód z pikniku 
i licytacji zostanie przeka-
zany na spełnienie marzeń 
nieuleczalnie chorych dzie-
ci, podopiecznych Funda-
cji „Dziecięca Fantazja”. W 
trakcie pikniku zbierane były 
również ubrania i zabawki w 
dobrym stanie, które trafią 
do potrzebujących rodzin 
chorych dzieci.

Na pikniku pojawiła się 
znana z serialu „M jak miłość” 
aktorka, Katarzyna Cichopek, 

która jest ambasadorką Fun-
dacji „Dziecięca Fantazja”.

Dodajmy, że z okazji 
Dnia Dziecka firma FAKRO, 
w ramach akcji „Markizy 
FAKRO chronią maluchy”, 
obdarowała nowoczesnymi 
osłonami zewnętrznymi ząb-
kowskie przedszkole „Przy-
stań Elfów”, symboliczne 
zakończenie akcji odbyło się 
właśnie na pikniku. US

Z inicjatywy Andrzeja 
Zbyszyńskiego, przewodni-
czącego Komisji Dziedzictwa 
Narodowego i Kultury Rady 
Powiatu Wołomińskiego oraz 
Beaty Dąbrowskiej, radnej 
Miasta Kobyłka w ostatni 
poniedziałek, 20 czerwca, w 
sali widowiskowej Ośrodka 
Kultury i Sportu w Zielonce 

odbył się wspaniały koncert 
zespołu Szymanowski Young 
Power. Big band powstał we 
wrześniu 2013 roku, a tworzą 
go młodzi uczniowie ZPSM 
nr 4 im. Karola Szymanow-
skiego w Warszawie. Opie-
kunem artystycznym zespołu 
jest prof. Piotr Kostrzewa.

Podczas koncertu w Zie-

Szymanowski Young Power 

lonce obok solistek: Pauliny 
Pytlak i Katarzyny Jankow-
skiej wystąpili gościnnie do-
brze znani tutejszej publicz-
ności: Katarzyna Szczepańska, 
Wojciech Bardowski oraz 
Daniel Szczepański - trąbka i 
Adam Bardowski -klarnet. 

Mecenasi kultury: Cen-
trum Czyżewski, API, Gon-
zi, ArtDekoProjekt, Cubana, 
Liberia, Edukator Zielonka, 
PrintGraf, Bardowski Impre-
sariat Artystyczny, MIR BUD 
BIS, BE ART, AGNES Kwia-
ciarnia, Akademia Kreatyw-
ności, Wspólnota Samorządo-
wa Kobyłka.

Moja Gazeta Regionalna 
objęła wydarzeniem patrona-
tem medialnym.                Red.Podczas koncertu dopisała publiczność

Podczas Mistrzostw Europy piłka była w centrum za-
interesowania 

Szymanowski Young Power 

Artyści, mecenasi i organizatorzy koncertu

Popisy najmłodszych

Ambasadorka  Fundacji „Dziecięca Fantazja” Katarzyna Cichopek wraz 
z przedszkolakami podziwiała zwierzątka


